
Til Sundheds – og Ældreudvalget ,Folketinget                                                                                  24.4.2018 

Vedr. lovforslag L213 om tolkegebyr, 

 

Jeg skal venligst anmode Sundhedsministeren om en kommentar til vedhæftede artikel af professor 

Morten Sodemann og svar på følgende : 

 

Er det hensigtsmæssigt,at der kommer økonomisk mellemværende mellem læge og udvalgte patienter ? 

Er det lighed for loven,at nogle patienter skal betale for at få optimal information og give samtykke til 

behandling? 

Er der nogen sundhedspolitisk baggrund for at indføre tolkegebyr eller er det af integrationsmæssige 

grunde? 
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